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§ 31
ldrottsinvesteringar
- skrivelse från Centerpartiet och Moderaterna

Beslut
Stadsdelsnämnden skickar skrivelsen till förvaltningen för
beredning.

Förslag till beslut
Vice ordförande Johan Kling (C) anmäler för Centerpartiet och
Moderaterna en skrivelse enligt bilaga.
Ledamoten Tapani Juntunen (SD) anmäler att Sverigedemokraterna
ansluter sig till Centerpartiet och Moderaternas skrivelse.
Ledamoten Sara Grolander (Mp) anmäler för Socialdemokraterna,
Vänsterpartiet och Miljöpartiet ett förslag till beslut att skrivelsen
ska avslås.

Beslutsgång
Ordförande Julia Matusenko (S) yrkar på Socialdemokraterna,
Vänsterpartiet och Miljöpartiets förslag till beslut. Ordförande Julia
Matusenko (S) hör att det finns två förslag till beslut: Centerpartiet,
Moderaterna och Sverigedemokraternas samt Socialdemokraterna,
Vänsterpartiet och Miljöpartiets. Hon ställer dessa mot varandra
men uppfattar det som oklart vilket beslut som vinner bifall.
Votering begärs. Ordförande Julia Matusenko (S) ställer
Centerpartiet, Moderaterna och Sverigedemokraternas förslag
(JA) mot avslag (NEJ).
Reslutat:
JA: sju röster
NEJ: sex röster
Ordförande Julia Matusenko (S) finner att nämnden beslutar att
skicka skrivelsen till förvaltningen för beredning.

Bilaga
Skrivelse, Centerpartiet, Moderaterna och Sverigedemokraterna.
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Bilaga, skrivelse Centerpartiet, Moderaterna och
Sverigedemokraterna
Skärholmens stadsdelsnämnd
2022-11-17
Idrottsanläggningar
Johan Kling (C), m.fl
Elisabeth Johnson (M) m.fl

Förslag till beslut

1. Att förvaltningen återkommer till nämnden och redogör för hur
den nya budgeten i Stockholms stad påverkar bygget av multihallen
i Vårberg.

Socialdemokraterna Vänsterpartiet och Fi hade under förra
mandatperioden hög svansföring i vår stadsdelsnämnd och
ifrågasatte det samarbete staden inlett med den privata aktören
Hemsö för att få tillstånd ett bygge av och multihallen i Vårberg.
I dagarna har det nya Vänsterstyret presenterat sin budget och
satsningarna på idrottsanläggningar lyser med sin frånvaro trots
pratar om en satsning på idrott, men i själva verket är det ett stopp i
den stora investeringstakt som staden haft de senaste åren.
Redan för 2023 minskar idrottsinvesteringarna med 140 miljoner i
kommunen. Ett hårt slag för idrotten i Stockholm. Det är med oro vi
i Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna i Skärholmen nu
undrar om det är satsningen i Skärholmen som kommer bli lidande?
I budgeten kan vi inte finna något om Multihallen i Vårberg.


